
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 21. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 631
Har ministeren taget initiativer for at sikre fritidslandbrugsejendomme en mere
fair ejendomsvurdering i forlængelse af flere sager, hvor arealer med heste-
fold eller græsmark er blevet vurderet som parcelgrund frem for landbrugs-
ejendom, hvormed beskatningen af arealet er steget voldsomt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anni Mat-
thiesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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